
   Odpowiedź  na  petycję  z  dnia  9  listopada  2018  r.  dot.  wdrożenia  procedur  pełnego  
użytkowania środków komunikacji elektronicznej w postępowaniach o udzielenie zamówień
publicznych. 

Treść petycji : 
„Na mocy art.  63 Konstytucji  RP w ramach przepisów art 2 pkt 1, 2 i  3 Ustawy z dnia 11 lipca 2014 r.
o  petycjach  (Dz.U.2014.1195  z  dnia  2014.09.05)  w  związku  z  art.  241  Kodeksu  postępowania
administracyjnego (wnioski optymalizujące funkcjonowanie administracji publicznej),  wnosimy petycję do
Kierownika  JST  o  próbę  dokonania  analizy  -  możliwości  wdrożenia  w  Urzędzie  procedur  związanych
z pełnym używaniem środków komunikacji  elektronicznej w postępowaniach o udzielenie zamówienia
- w formie o której mowa w art. 10a Ustawy Prawo zamówień publicznych. 
Oczywiście  wnioskodawca  jest  świadomy  przesunięcia  vacato  legis  -  do  2020  r.  i  obowiązywania  już
przedmiotowych przepisów w zakresie zamówień przekraczających progi unijne. 
§2.2)  Na  bazie  dokonanej  analizy  wnosimy  o  krótkie,  kilkuzdaniowe  podsumowanie  w  odpowiedzi
na niniejszą petycję - mocnych i słabych stron ewentualnego wdrożenia procedur pełnego użytkowania
środków  komunikacji  elektronicznej  w  postępowaniach  o  udzielenie  zamówienia.  Oczywiście
w odniesieniu do obecnie panującego w Jednostce stanu faktycznego.” 

Odpowiedź : 

Możliwość  wdrożenia  w  Gminnym  Ośrodku  Pomocy  Społecznej  w  Krzemieniewie
procedury dotyczącej pełnej elektronizacji zamówień publicznych nie jest na razie konieczna. 

Na chwilę  obecną Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Krzemieniewie nie prowadzi
i  nie  przewiduje  prowadzenia  postępowań  z  zakresu  zamówień  publicznych  w  kwotach
przewyższających 30 000 euro.


